
URBACT 

1ο ΕΠΑΛ Γιαννιτσών 

 

Είμαι χαρούμενος που συμμετείχα στο πρόγραμμα. Πέρασα καλά και 

συνεργάστηκα με φίλους. Περπατήσαμε πολύ, βρήκαμε και καταγράψαμε πολλά 

προβλήματα. Δυστυχώς, έχουμε πολλά παράπονα από την κατάσταση που 

επικρατεί στην πόλη.                                                                Ανδρεάδης Γρηγόρης, Α1 

 

I am glad I was part of this project. I had a great time. We worked together as a 

team with my friends. It took a lot of walking but we spotted and recorded many 

problems. Unfortunately, we had a lot to say about it. 

Andreadis Grigoris, A1 

 

Στο πλαίσιο του προγράμματος URBACT καταφέραμε να καταγράψουμε 

σημαντικά προβλήματα που αντιμετωπίζει η πόλη μας σχετικά με την αστική 

ασφάλεια. Στόχος μας ήταν να ευαισθητοποιήσουμε τους πολίτες των Γιαννιτσών 

και να συμβάλουμε στην αλλαγή της νοοτροπίας. 

Βουλγαρούδης Γιώργος, Α1 

 

As part of the URBACT (UrbSecurity) project, we were able to document significant 

problems facing our city in terms of urban safety. Our goal was to raise awareness 

and to contribute to changing how people think. 

Voulgaroudis Giorgos, A1 

 

Ήταν μια ωραία εμπειρία και θα το έκανα ξανά. 

 

Ιωακειμίδης Κάρολος, Α2 

It was nice experience, I would do it again. 

Ioakeimidis Karolos, A2 

 

 

Αρκετά καλό πρόγραμμα. Πιστεύω όμως ότι θα κάναμε ακόμη καλύτερη δουλειά 

αν είμασταν περισσότεροι. Ωστόσο, θεωρώ ότι τα πήγαμε πολύ καλά. 

Καλαϊτζής Γεώργιος, Α2 

Pretty good project. I think we would do even better if there were more of us. 

Νevertheless, we did very well. 

Kalaitzis Georgios, A2 



Ήταν μια ωραία εμπειρία που θα ήθελα να επαναλάβω. Πιστεύω ωστόσο ότι θα 

μπορούσαμε να έχουμε ένα καλύτερο αποτέλεσμα αν είμασταν πιο 

συγκεντρωμένοι και συνεργαζόμασταν λίγο καλύτερα. 

Μαλλόλι Φάμπιο, Α3 

It was a nice experience;I would do it again. However, I believe that we could have 

a better result if we were more focused and cooperated a little better. 

Malloli Fabio, A3 

 

Μου άρεσε πολύ το πρόγραμμα γιατί θεωρώ ότι μπορεί να βοηθήσει την τοπική 

κοινωνία. Θα ήταν ίσως καλύτερα αν συμμετείχαμε περισσότερα άτομα. Ήταν, 

όμως, μια ωραία εμπειρία και θα το έκανα ξανά. 

Ντούνγκου Έλτον, Α3  

 

I really liked participating in this project, especially because it can help the local 

community create a safer space. It would probably be better if we had more 

people involved. But it was a nice experience, and I would do it again. 

Dungu Elton, A3 

 

Είμαι πολύ χαρούμενος που μπόρεσα να συμμετάσχω σε ένα πρόγραμμα σαν το 

Urbact. 

Καταρχάς ένιωσα ενεργό μέλος της κοινότητας. Καταθέσαμε τους 

προβληματισμούς μας σχετικά με δυσκολίες που αντιμετωπίζουν οι συμπολίτες 

μας στην καθημερινότητά τους στα Γιαννιτσά και ελπίζουμε ότι θα μπορέσουμε 

να συμβάλουμε στη λύση τους.  

Ακόμη, μου άρεσε πολύ ότι μου δόθηκε η ευκαιρία να γνωρίσω και να 

συνεργαστώ με τους συμμαθητές μου καθώς και να εκφράσω ελεύθερα την 

άποψη μου. 

Ιωάννης Πέτσας, Α4 

I am very happy that I was able to participate in the project Urbact. 

    At first, I like the fact that I was an active member of our community. We have 

expressed our concerns about the difficulties that face our fellow citizens in their 

daily lives in Giannitsa. we hope that we will be able to contribute to a clear 

solution. 

Also, I was given the opportunity to meet and collaborate with my classmates as 

well as to express my opinion freely. 

Ioannis Petsas, A4 

 

 

 



Ήταν μια ευχάριστη εμπειρία. Είχαμε άριστη συνεργασία με συμμαθητές και 

συμμαθήτριες μας που μέχρι εκείνη τη στιγμή δεν είχαμε επαφές και οι 

καθηγητές ήταν πολύ υποστηρικτικοί.  

Σιγάλα Ρενάτε, A4 

It was a great experience. We collaborated perfectly with classmates that we 

never had before and the teachers were very supportive. 

Sigala Renate, A4 

 

Στο πρόγραμμα URBACT συμμετείχαμε αρκετοί μαθητές και μαθήτριες από το 

σχολείο μας. Χάρη σε αυτό μάθαμε πολλά για τα προβλήματα που αντιμετωπίζει 

η πόλη μας. 

Θωμάς Σιδέρης, Α4 

In the URBACT project several students participated from our school. Thanks to 

this we learned a lot about the problems that our city is facing. 

Thomas Sideris, A4 

 

Στο πρόγραμμα URBACT συνάντησα πολλά ενδιαφέροντα άτομα με τα οποία 

συνεργάστηκα άψογα. Ανακαλύψαμε διάφορες πτυχές της πόλης αλλά και τα 

προβληματικά της σημεία, τα οποία και παρουσιάσαμε.  

Πάνω από όλα το πρόγραμμα μας έδωσε την ευκαιρία να περάσουμε θετικά 

μηνύματα και ελπίζω ότι βοηθήσαμε να βελτιωθεί η πόλη μας, έστω και λίγο. 

Σοφιάς Δημήτρης, Α4 

In the URBACT project I met many interesting people with whom I collaborated 

perfectly. We discovered various aspects of the city and its problematic areas, 

which we presented in our video. 

   Above all, the project gave us the opportunity to send a positive message and 

help our community, even a bit. 

Sofias Dimitris, A4 

 

Το πρόγραμμα URBACTμου πρόσφερε μια αξέχαστη εμπειρία. Γνώρισα και 

μοιράστηκα εμπειρίες με καινούργιους φίλους. Και το σημαντικότερο, χάρηκα 

που συμμετείχα γιατί με αυτό τον τρόπο θα μπορέσουμε να αλλάξουμε προς το 

καλύτερο το μέλλον μας. 

Ταταρούδη Σοφία, Α4 

The URBACT project offered me a unique experience. We shared and created 

unforgettable moments with new friends. And most importantly, I was glad to 

have participated because, in this way,we will be able to bring positive change to 

our future. 

Tataroudi Sofia, A4 

 


